
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 14. november 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 4
Forslag til lov om ændring af værnepligtsloven. (Fritagelse for værnepligtstjeneste for vis-

se personer, der er blevet udskrevet til tjeneste før 2010).

Af forsvarsministeren (Claus Hjort Frederiksen)

Spørgsmål 2

Idet der henvises til, at Lagtinget er enige om ikke at ønske værnepligt indført på Færøer-

ne, bedes ministeren uddybe sin tilkendegivelse i svaret på L 4 - spørgsmål 1 om, at det

er ”hensigten, at loven, såfremt lovforslaget vedtages, skal sættes i kraft for Færøerne og

Grønland, således at reglerne er gældende for hele Rigsfællesskabet. Der vil efter en

vedtagelse af lovforslaget skulle tages nærmere stilling til, i hvilket omfang der vil være

behov for ændringer til de færøske og grønlandske forhold, inden loven sættes i kraft for

Færøerne og Grønland ved kongelig anordning. Har ministeren hørt færøske myndighe-

der om dette?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Magni Arge (T).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 21. november 2018.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på magni.arge@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Naser Khader
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